
PROTOKÓŁ  NR 42 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 15 grudnia 2023 r. 

Porzadek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych na realizację  inwestycji w 2023 roku, 

w tym wykaz złożonych wniosków wraz z informacją  o przyczynach braku 

dofinansowania bądź  uzyskanym dofinansowaniu ze wskazaniem jego kwoty. 

3. Informacja z działalności Komisji w 2023 roku. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad.ł  

Posiedzenie Komisji o godz. 12:00 otworzyła Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska. 
Obecnych na posiedzeniu było: 4 radnych. Przewodnicząca stwierdziła quorum. 

Nieobecni radni: Ł. Paśk, L Markiewicz i P. Szyposzyński. 

Ad. 2 

Informację  przedstawiła pani M. Spychalska. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Burmistrz P. Feliński dodał  o środkach ze Strefy Centralnej, gdzie jest około 12 mln, 
głównie na transport publiczny, termomodernizację  szkoły nr i i przedszkola nr 1, remont 
zamku i trasa turystyczna wokół  jeziora Bukowiec. Są  to już  mocno zaawansowane projekty. 

K. Olszewski zapytał  o remont stadionu. Jakie działania nie zostaną  wykonane? 

M. Spychalska odpowiedziała, że remont budynku, nie będzie parkingu od strony ulicy 
Sportowej, oczyszczalni. Będzie tylko parking przy ulicy Żeromskiego. Nie będzie płyty 
boiska do piłki nożnej. Nie będzie też  teraz telebimów. 
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Pan Burmistrz powiedział, że pierwotnie zakładany był  remont stadionu, ale prezesi klubów 

sportowych, szczególnie Spójni, uważają, że nie ma sensu wydawać  pieniędzy na remont 

boiska i będzie tam rewitalizacja na którą  przeznaczymy około 60 tys. 

Radny J. Konat zapytał  czy nie zwiększą  się  koszty klubu Spójnia przez remont boiska? 

Pan Burmistrz odpowiedział, temat jest dyskutowany od zeszłego roku. Zakładany jest 10% 

wzrost w konkursach dla wszystkich stowarzyszeń, a klub miał  czas żeby się  przygotować  na 

remont stadionu. 

Na salę  obrad wszedł  radny Ł. Paśk o godz. 12:23. 

Ad.3 

Przewodnicząca Komisji odczytała sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 rok. 

Ad.4 

-Nr LX VI/472/23 w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania dotacji celowej, w tym 
kategorii dzieci oraz zasad jej rozliczania dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki 
lub kluby dziecięce, zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla dziennych opiekunów 
prowadzących działalność  na własny rachunek na terenie Gminy Miejskiej Świdwin 

Projekt uchwały przedstawił  pan R. Chaiński 

Opinia komisji: pozylywna. 

-Nr LXV11473/23 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Świdwin" 

Projekt uchwały przedstawił  pan A. Rewiński. 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXVI!474/23 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  z upływem roku 
budżetowego, ustalenia planu fmansowego tych wydatków oraz określenia ostatecznego 
terminu dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie 

Projekt uchwały przedstawiła pani M. Grad. 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXVI!475123 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok 

Projekt uchwały przedstawiła pani M. Grad. 
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Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXVI/476/23 w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Świdwin do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - 

edycja 2024 realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXVI/477/23 w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Świdwin do realizacji Programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa"edycja 2024 oraz 
realizacja przedmiotowego programu w Gminie Miejskiej Świdwin 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek 

Opinia komisji: pozytywna. 

„Nr LXVL"478/23 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również  
trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług 
sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i rozszerzania katalogu osób uprawnionych do tych usług 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek 

Opinia komisji: pozytywna. 

„Nr LXVI/479/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za posiłek albo świadczenie 
rzeczowe w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek 

Opinia komisji: pozytywna. 

„Nr LXyJ1480123 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w formie świadczenia pieniężnego - zasiłku celowego na zakup posiłku 
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lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu" na lata 2024-2028 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXVI!481/23 w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku dla 

dzieci i uczniów udzielana na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola" w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXV11482123 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia zasad sprzedaży najmowanych 
lokali mieszkalnych oraz wyrażenia zgody na udzielanie przez Burmistrza bonifikaty od ceny 
ich sprzedaży 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz 

Opinia komisji. pozytywna. 

-Nr LXV11483/23 w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 
oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 
nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXV11484/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
nieruchomości gminnych 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz 

Opinia komisji: pozytywna. 

-Nr LXV11485123 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miasta 
Świdwin na 2024 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 

Opinia komisji: pozytywna. 
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-Nr LXVI/486/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Świdwin na 2024 rok 

Opinia komisji: pozytywna 

-Nr LXVII48 7/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Świdwin na 2024 rok 

Opinia komisji: pozytywna 

Ad. 5 i 6 

Wolne wnioski i zapytania. 

Członkowie Komisji nie przedstawili pytań. 

Ad. 7 

Przewodnicząca Komisji o godz. 12:56 ogłosiła zakończenie posiedzenia. 

Protokołowała: 	 Przewodnicząca Komisji: 
J1.  LL(J 
M. Tyszczuk Ann 
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